
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 4. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 65
Omfanget og antallet af ansøgninger, når man skal afholde byfest, kræmmer-
marked, tivoli eller lignende er i dag meget omfattende. Der skal sendes an-
søgninger til mange forskellige institutioner. En arrangør kan risikere at skulle
sende mere end 30 forskellige ansøgninger for at holde ét arrangement. Der
er et stort ønske om en mere forenklet proces, hvor der kun skal sendes én
ansøgning, som derefter ekspederer ansøgningen til diverse relevante myn-
digheder. Hvad er sandsynligheden for, at der vil blive oprettet et system, hvor
der kun skal sendes én ansøgning og dermed en forenkling af ansøgnings-
procedure og indhentning af tilladelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Michael
Aastrup Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Michael.Aastrup@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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